
Saksliste FAU møte 21/9-23.

Til stede var:
Benthe-Lill Hornnes - 6. trinn
Karina Doknes Iversen - 2.trinn
Klodjan Hoxhaj - 5. trinn
Hakan Akyildiz - 5. trinn vara
Linda Esperaas - 7. trinn
Rune Holte - 3. trinn
Anbaram Ramirez - 1. trinn
Hanne M.E. Jelavic - FAU leder og vara 4. trinn
Åse Berit Kongevold-Nömme - Inspektør
Stig Navjord - Rektor

Ikke til stede:
Magdalena Ogric 4. trinn

Sak 1: FAU Konstitueres
Valg av FAU leder - som FAU leder ble valgt Hanne M.E. Jelavic
Valg av vara for leder - som vara for leder ble valgt Linda Esperaas.
Valg av kasserer (anbefales 3. eller 6. trinn som har ansvar for 17.mai) - Som kasserer ble
valgt Benthe-Lill Hornnes og Karina Doknes Iversen i samarbeid.

Sak 2: En liten oppsummering av tidligere år - vår innsats gjøre en forskjell
- Skolen slutter på nesten likt klokkeslett hver dag, en endring skolen har gjort etter ønske
fra foreldre.
- Leksebevisst skole. Etter at noen foreldre ønsket leksefri skole ble det diskutert og
evaluert, og resultatet ble en leskebevisst skole slik at elevene ikke får unødvendig mye
lekser. Alle som var representert på møtet mente at de på trinnene var fornøyd med
mengden lekser.
- Foredrag med Ingrid Lund (25/9-23), professor ved UiA. Tema for møtet var hvordan
foreldre kan jobbe for å forebygge mobbing og utenforskap. Skolen skal implementere
https://dialogmodellen.no/ og det er fokus på hvordan elever, foreldre og skole
samarbeider om å bygge et godt klassemiljø og forhindre utenforskap og mobbing.

Sak 3: Årshjul og oppgaver - alle trinn har et årshjul de kan følge
Det ble delt ut informasjon om årshjul for hvert trinn og Hanne videresender link til alle
årshjul som ligger i FAU sin G-drive mappe, og på skolens hjemmeside.

Sak 4: Sette dato for årets FAU møter
Datoer for skoleårets FAU møter ble satt til onsdag 8. november kl 17.00, onsdag 10. januar
kl 17.00, onsdag 6. mars kl 17.00, onsdag 8. mai kl 17.00 og onsdag 5.juni kl 17.00. Husk å
bli med i FAU sin Spond gruppe hvor det foregår litt kommunikasjon innimellom møtene.
Ellers går kommunikasjon på e-post.

Sak 5: Fritidsklubb
Representanter fra 7. trinn har ansvaret for å organisere foreldrevakter på Suldalen
fritidsklubb. Foreldrevaktene skal fordeles mellom 5. 6. og 7. trinn på Krossen og
Solholmen. Kiosksalg på fritidsklubben har vært arrangert av 7. trinn og pengene går i

https://dialogmodellen.no/


klassekassa. Det ble diskutert om det heller bør organiseres i et samarbeid mellom 5, 6 og 7
trinn. De diskuterer det videre seg i mellom.

Fritidsenheten ønsker at minst 4 foreldre skal være til stede på fredagskvelder. Linda
Epseraas lager en liste over hvilke trinn som skal stille på hvilken fredag. Hun sender den til
Hanne som videresender til foreldrekontakter på 5. og 6. trinn, samt Solholmen skole.

Sak 6: Natteravn
Foreldre fra 7. trinn stiller på natteravn vandring i byen to ganger i året. E-post med
informasjon kommer.

Sak 7: Gapahuk
Øvre Grim vel har fått midler til å bygge gapahuk bak blokkene, på gressplenen der hvor
skolebarna går på tur. De har ikke midler til å betale for snekkere, så vi må sette opp den
gapahuken på dugnad. Alle sjekker med sine trinn om det er noen som kan være med.

Sak 8: Klepp leirsted
Det trengs flere nye medlemmer i Foreldrelaget ved Krossen skole som driver Klepp
leirsted. Vi har fått nye hjemmesider med booking system og god informasjon. Hvis mer
enn halvparten av familiene på trinnet er medlemmer, kan klassen reise på gratis tur dit.
Flott hvis noen fra kompetanse ønsker å bli med i styret, og veldig viktig å få ut informasjon
på alle trinn og til kompetanse.

Hanne sender ut link og informasjon til alle.

Sak 9: Foreldreundersøkelse fra KOMFUG og Foreldrekonferansen
https://forms.gle/JRBWkozRQGfgwQt66
Vi ber om svar innen søndag 24.september.

Foreldrekonferansen 2023, som holdes 17.oktober på Kristiansand Kino. Mer om den kan
du lese her:
https://www.komfug.no/foreldrekonferansen-2023

Minn om dette i Spond og Facebook

Sak 10: Kveldsvandring på Grim
Starter opp etter høstferien. Alle foreldrekontakter er ansvarlige for å få deltakere for sitt
trinn. Deltakerne legges inn i et delt digitalt skjema
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1I8-W-cf4W1SdxROkX7HfGB9v_ynN60iO/edit#gi
d=612777769. Link legges ut i Spond.

Sak 11: Representant til Samarbeidsutvalget. Skoleårets første SU- møte avholdes
like etter FAU – møtet. Vi har en mulig kanditat fra kompetanse, og hvis ikke har vi en
far fra 3. trinn som kunne stille. Hanne informerer rektor når det er avklart.

Sak 12: Leselyst prosjekt
Kommunen har avsatt midler til å øke leselysten blant barn og unge, og vår
bibliotekar har tenkt at det i samarbeid med foreldre og elever kan arrangeres
litteraturkvelder på Krossen. Tre ganger i løpet av skoleåret. Det må være påmelding

https://www.komfug.no/foreldrekonferansen-2023
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1I8-W-cf4W1SdxROkX7HfGB9v_ynN60iO/edit#gid=612777769
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1I8-W-cf4W1SdxROkX7HfGB9v_ynN60iO/edit#gid=612777769


og det er meningen at elevene skal komme sammen med minst en forelder. Kveldene
blir tredelt slik:

1. De starter med en morsom aktivitet/tema.
2. Deretter blir det servering av for eksempel boller og kakao og en presentasjon

av barnebøker.
3. Til slutt kan elevene gå sammen med foreldrene til skolebiblioteket for å få

hjelp til å låne bøker.

Bibliotekar håper at noen foreldre kan stille opp, og det virker til at det skal gå i
orden. Bibliotekar må bare gi beskjed når han trenger hjelp så formidler
foreldrekontatker dette videre.

Sak 13: Omvendt julekalender - hjelpeprosjekt
Det er tanken at skolen arrangerer omvent julekalender hvor inntekten går til å støtte et
utviklingsprosjekt. Elevene skal få god kunnskap om prosjektet de støttet gjennom brev fra
mottakerne og at noen fra organisasjonen kommer å forteller på skolen. Det er valgfritt å gi
noe i løpet av denne kalenderperioden, og det skal være anonymt.

Sak 14: Informasjon om rutiner for avslutningstur for 7. trinn.
Pga, lite tid ble saken utsatt til neste møte

Sak 15: Høring - revidering av lokal inntaksforskrift for Agder fylkeskommune
Innvending fra foreldre er at bostedsadresse bør ikke ha noe å si for inntak til vgs.

Sak 16: Annet

7. trinn ønsker at klassen ikke skal deles opp i flere enn to - tre trinn når de sendes videre til
Grim ungdomsskolen.
7. trinn skal på leirskole og ønsker å reise sammen med Solholmen skole. Åse-Berit har
allerede sjekket opp i saken, og det lar seg dessverre ikke gjennomføre pga.
tidsbegrensninger og at leirskolen er opptatt.

Bursdagsfeiring på SFO - ja, det er igjen mulig å låne SFO til bursdagsfeiring.

Bursdagsfeiring i gymsalen - Fra 4. trinn og oppover er det ikke interessant for barna å
bruke SFO til bursdagsfeiring. Vi lurer derfor på om det er mulig å benytte gymsalen og
skolekjøkken til å arrangere bursdag for de fra 4. trinn og oppover? Det begynner å bli press
på å feire i Skyland og med Bowling etc. Det er også for noen vanskelig å feire hjemme. Det
vil derfor være veldig bra om de kan benytte gymsalen. Stig sjekker opp i dette, men vet at
det er ledig på lørdager, så da må det eventuelt feires på lørdager, hvis det lar seg gjøre å
låne ut gymsalen.

Bruk av gymsal på ettermiddager - et spørsmål fra kompetanse; kan de få mulighet til å
benytte gymsalen på ettermiddager til å samle grupper til lek og fysisk aktivitet? De kan
kontakte rektor Stig eller inspektør på Kompetanse direkte ang. dette. Gymsalen er mye
utleid til andre på ettermiddagen. Det er ikke skolen som bestemmer hvem som kan bruke
gymsalen på ettermiddagen.



Hva mener FAU om elevengasjement og hverdagskompetanse og mestring som
fokusområder fremover? Alle synes det virker viktig og fornuftig at skolen fokuserer på
dette fremover. Og det er viktig at vi får med foreldreengasjement også.

Må nevnes på første foreldremøte hvert år: at FAU har vedtatt at alle trinn skal jobbe aktivt
med klassemiljøet; ha vennegruppe, foreldrenettverk og bruke dialogmodellen.


